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Na internetową stronę cieszyńskiego magistratu powróciły pytania do burmistrza. Od dzisiaj system zaczął znowu
funkcjonować. Przypomnijmy Bogdan Ficek były burmistrz miasta wprowadził te metodę komunikacji z
mieszkańcami kilka lat temu. 
 
W sumie udzielił odpowiedzi na około dziesięć tysięcy zapytań zadawanych przez interneutów. Nowy burmistrz Mieczysław
Szczurek czasowo zawiesił tę możliwość, jednak od dzisiaj (31 I) znowu można pytać włodarzy miasta.

POSŁUCHAJ

- mówi Edyta Subocz rzecznik burmistrza. Burmistrz na pytania ma odpowiadać sam, ale ma posiłkować się także wiedzą
kierownictwa urzędu.

POSŁUCHAJ

Pytanie można zadać pod adresem www.um.cieszyn.pl Znajdziemy tutaj także archiwalne pytania zadawane
burmistrzowi Bogdanowi Fickowi.

Jan Bacza

 

Pisailśmy:

Ficek: To był dobry pomysł

/files/edit/File/2011/pyt_1.mp3
/files/edit/File/2011/pyt_1.mp3
http://um.cieszyn.pl/pytaniadoburmistrza/
//wiadomosci.ox.pl/wiadomosc,14796,ficek-to-byl-dobry-pomysl.html

	Panie burmistrzu, pytam o...

